
PROTOKÓŁ Nr  3/16 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 13 kwietnia 2016 roku 

 

 

 

13 kwietnia 2016 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Walenty Wałejko. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Z-ca przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Andrzej Jurgielewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                 

 

1. Pani Teresa Kuźma    – Przewodnicząca Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Sławomir Przekop  – Z-ca przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

3. Pan Tadeusz Łanczkowski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

6. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów  

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Andrzej Łanczkowski  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Bogdan Duś   – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Czesław Puza   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Jan Krzykwa    – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

W posiedzeniu wziął udział radny Pan Ignacy Szeraszewicz. 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz – Wójt Gminy 

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy   

4. Pan Daniel Sieraniewicz   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

5. Pan Jerzy Buczyński   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

6. Pan Józef Klejmont   – Konserwator w Urzędzie Gminy 

7. Pan Stefan Balcer   – Konserwator w Urzędzie Gminy 

8. Pan Borkowski   – wykonawca projektu wodociągowego 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
05 

i powitał 

wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dokonania darowizny 

nieruchomości położonych w obrębie Wiżajny gm. Wiżajny. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wiżajny na lata 2016-2027. 

7. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Wiżajnach. 

8. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2015 rok. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

10. Sprawozdanie z działalności Świetlicy Gminnej w Wiżajnach.  

11. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach. 

12. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Wiżajny. 

13. Sprawy bieżące. 

14. Wolne wnioski.  

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.  

Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3  
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia. Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej głosowało 3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw  

i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 5 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

  Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 
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Do p-ktu 4 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dokonania darowizny nieruchomości położonych 

w obrębie Wiżajny gm. Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi o działkę przy 

blokach, na której powstanie parking. Dodał, że bardzo się starał, aby Zarząd Dróg zrobił ten 

parking w tym miejscu i proponuje, aby tą działkę im przekazać.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

Do p-ktu 5 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2016 r. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że projekty na budowę 

dróg nie uzyskały akceptacji ze względu na mniejszą ilość punktów. Wyjaśnił, że Gmina  

nie miała wpływu na otrzymaną punktację, gdyż otrzymaliśmy maksymalną ilość punktów  

za te sprawy, które leżały po stronie Gminy. Dodał, że za bezrobocie w naszym powiecie  

oraz za dochód na jednego mieszkańca, nasza Gmina otrzymała mniej punktów od Gmin 

pozostałych i to zaważyło na tym, że projekty nie uzyskały akceptacji. Powiedział,  

że na te dwa wskaźniki Gmina nie ma wpływu. 

Wójt Gminy powiedział, że mimo tego, chciałby zrobić odcinek drogi w miejscowości 

Ługiele. Wyjaśnił, że  wcześniejszy projekt został zmodyfikowany  i m.in. zrezygnowano  

z robienia asfaltowych zjazdów z drogi na pole, skrócono odcinek drogi o 100 m, 

zrezygnowano z dwóch warstw asfaltu na rzecz jednej 6 cm warstwy, zostaną poszerzenia na 

łukach drogi. Dodał, że kosztorys opiewa na ok. 330 tys. zł.  

 Radny Pan Dariusz Rudziewicz przybył na posiedzenie Komisji, godz. 11
30

. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że cena asfaltu jest teraz 

bardzo korzystna, ceny paliw również  więc liczy na to, że można to teraz wykonać w takiej 

kwocie. Dodał, że będzie na to potrzebny kredyt i proponuje, aby wykonać tą drogę. 

 Radny Pan Andrzej Jurgielewicz powiedział, że on jest za takim pomysł i budową tej 

drogi. 

 Radny Pan Jarosław Mikielski powiedział, że ta droga jest tam potrzebna, gdyż ruch 

jest coraz większy i nawet kawałek drogi poprawi warunki. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że przeróbki w projekcie 

wiązały się z poniesieniem kosztów w kwocie 4 tys. zł. Dodał, że przy takich cenach, 

ostateczny koszt budowy tej drogi może być niższy od kosztorysu. Stwierdził,  

że wcześniejszy projekt tej drogi był bardziej rozbudowany gdyż był robiony na potrzeby 

uzyskania dofinansowania.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał ile lat ma służyć ta droga po okrojeniu tego 

projektu. Stwierdził, że jego zdaniem skoro był zrobiony projekt, to należało go realizować,  

a nie zmieniać i okrajać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że już wspomniał,  

że projekt był robiony specjalnie pod otrzymanie dofinansowania, a skoro go nie będzie,  
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to trzeba coś zmienić, żeby w ogóle zrobić tą drogę. Dodał, że trzeba szybko podjąć decyzję, 

gdyż ceny są na dość dobrym poziomie. 

Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że on ma wrażenia, że nikt nie wie o czym my 

rozmawiamy. Zapytał, czy wszystkie prace związane z podbudową tej drogi są ujęte w tym 

obecnym projekcie. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że tak, wszystkie prace 

przygotowawcze pod asfalt łącznie z podbudową są ujęte. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał jaki byłby koszt, gdyby te zjazdy zostawić. 

Dodał, że jego zdaniem Komisje spotykają się za rzadko, bo gdyby informacja o zmianie 

projektu była wcześniej, to np. on stał by na stanowisku, aby te zjazdy jednak wykonać. 

Stwierdził, że gdyby spotkanie było wcześniej, to można wypracować jakieś stanowisko,  

a tak to mamy już gotowy projekt i nic już się nie da zmienić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wydłużenie drogi  

i budowa zjazdów wiąże się z dodatkowymi kosztami.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że generalnie koszt budowy 

tej drogi według nowego projektu będzie większy od udziału własnego, jaki zaplanowany był 

na budowę tej drogi po uzyskaniu dofinansowania. Dodał, że nadplanowo musimy dołożyć 

ok. 100 tys. zł. Zapytał, czy nabór tych wniosków był ostatnim naborem, czy jeszcze jakieś 

będą. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że raczej ostatni, ale może być 

tzw. dogrywka na którą i tak się nie załapiemy, bo nie uzyskamy więcej punktów o tych, które 

zdobyliśmy teraz. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że może będą jeszcze jakieś 

środki na budowę dróg z innych programów. 

Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem to czeka nas budowa dróg 

jedynie za środki własne i na dofinansowania jest mała szansa. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że trzeba się zastanowić na tym, co będziemy robić, 

bo perspektywy nie są dobre i musimy liczyć na własne środki. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał co z modernizacją budynku 

urzędu gminy. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że kwota na remont urzędu 

dałaby ok. 1300 m drogi asfaltowej. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jeżeli byśmy robili drogi według tego projektu, 

który przedstawił Pan Wójt, to wychodzi nam 3 km drogi za kwotę przeznaczoną na remont 

urzędu. Dodał, że zrobiliśmy nadzieje dla ludzi, że będą budowane drogi i ludzie na to liczą. 

Stwierdził, że okazało się, że projekty nie przeszły i nagle będziemy zamiast dróg 

remontować urząd za 800 tys. zł i to może się ludziom nie spodobać. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będą jakieś oszczędności  

ze sprzedaży lokalu po GOPS-e. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że może należy się zastanowić nad tym remontem. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba podjąć decyzję,  

bo on musi wiedzieć, co ma robić. 

Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że może w pierwszej kolejności zdecydujemy 

co robić z drogą w Ługielach.  

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że poprzedni Wójt też chciał budować gminę,  

a dzisiaj remontując urząd oszukujecie społeczeństwo bo obiecane były drogi. 

 Radny Pan Sławomir Przekop powiedział, że teraz okrajamy projekt na drogę,  

a jest zamiar budowa urzędu więc coś tu jest nie tak. 
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Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w każdej chwili dla budynku 

urzędu gminy grozi pożar w związku z elektrycznym ogrzewanie i przestarzałą instalacją i on 

nie chce za to odpowiadać. Dodał, że ponosimy duże koszty związane z energią elektryczną, 

ale jeżeli nie będzie decyzji o budowie, to on nie będzie budował i będzie o jeden problem 

mniej. 

Wójt Gminy powiedział, że jest plan sprzedania dwóch mieszkań i za to będą konkretne 

pieniądze. Dodał, że za przekształcenie wieczystego użytkowania w prawo własności również 

wpłynął jakieś środki. Stwierdził, że są też działki, które można sprzedać, co też zasili nasz 

budżet. Wyjaśnił, że jeżeli nie będzie budowy to należy zastanowić się co zrobić  

z ogrzewaniem bo on nie chce ponosić odpowiedzialności za to, co może się stać. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że należy przegłosować sprawę drogi  

w miejscowości Ługiele. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on nie może brać udziału  

w głosowaniu, ale jest za budową tej drogi. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jego zdaniem należy zrobić tą 

drogę.  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał radnych o to, kto jest za budową 

drogi. Większość członków Komisji opowiedziała się za budową drogi w miejscowości 

Ługiele. 

Radny Pan Sławomir Przekop zapytał o koszt remontu budynku urzędu gminy. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że bez rozbudowy obecnego 

budynku nie zrobi się starego obiektu. Dodał, że w projekcie jest przeniesienie toalet,  

dwóch pokoi. Stwierdził, że albo cały projekt, albo nie, bo inaczej się nie da. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jeżeli nie rezygnacja z remontu, to może 

zastanówmy się na odłożeniem w czasie tego projektu. Stwierdził, że w społeczeństwie 

będzie to odebrane w taki sposób, że radni i wójt robią sobie urząd. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że budowa nowego urzędu to nie 

jest popularna decyzja i nie należy jej podejmować pod koniec kadencji. Dodał, że jeżeli nie 

teraz to on, zostawi ten temat i przed wyborami nie będzie podejmował takiej decyzji. 

Stwierdził, że należy zobaczyć w jakich warunkach pracuję ludzie w urzędzie. 

Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że zostajemy postawieni w takiej samej sytuacji jak 

z remontem OSP i świetlicy. Dodał, że wtedy też była podobna sytuacja i decyzje należał 

podjąć szybko, a wyszło jak wyszło. Stwierdził, że kosztowało to bardzo dużo pieniędzy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on uszanuje każdą 

decyzję radnych i jak ustalą tak on zrobi. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że przewidziane jest 400 tys. zł  

ze sprzedaży majątku i jeżeli takiej kwoty się nie uzyska, to potrzebny będzie kredyty.   

 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy droga w Ługielach będzie w całości 

finansowana z kredytu. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że kredyt będzie trochę większy 

ponieważ są też inne wydatki inwestycyjne. Dodała, że muszą jej wszystkie składniki się 

zgadzać wtedy będzie wiadomo jaki kredyt. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jeżeli dojdzie ten kredyt, to na koniec 

roku będziemy mieli ok. 2 mln zł zadłużenia, a mamy w planach jeszcze modernizację 

oczyszczalni ścieków. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że może w takim 

wypadku należy zrezygnować też z festynu i dożynek. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że mu chodzi jedynie o to, czy za rok  

albo dwa gmina będzie miała jeszcze szanse na uzyskanie jakiegoś kredytu.   
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli będziemy 

patrzyli takimi kategoriami, że lepiej drogi niż budynek urzędu, to go nigdy nie 

wyremontujemy, a wszystkich dróg gminnych i wewnętrznych na swoim terenie mamy  

ok. 200 km.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że dobrze iż jest  

ta dyskusja, każdy powie co o tym myśli i czy się na to zgadza.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że inne gminny mają 

dodatkowych dochód, czy to z wiatraków, czy to z linii wysokiego napięcia, a u nas tego nie 

ma i musimy się z tym pogodzić i działać w ramach tych środków, które mamy. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że cały czas robiliśmy ludziom nadzieję,  

na drogi i każdy o tym mówił, a teraz okaże się, że nic z tego. Dodał, że ludzie będą mówili, 

że zamiast dróg, mają nowy urząd. 

 Wójt Gminy powiedział, że skoro są rozpatrywane sprawy zmiany budżetu  

to on chciałby poruszyć temat azbestu. Dodał, że złożone wnioski przez mieszkańców 

opiewają na kwotę 180 tys. zł, a gmina otrzymała jedynie 32 tys. zł dofinansowania. 

Wyjaśnił, że wpłynęła jedna oferta na utylizację azbestu, która mówi o tym, że: za tonę 

dobranego azbestu należy zapłacić 250 zł, a zdjęcie z dachu i odbiór to koszt 750 zł.  

Wójt Gminy powiedział, że zdrowy rozsądek mówi, że należy w pierwszej kolejności 

realizować te wnioski, które dotyczą samego odbioru, ale najbardziej sprawiedliwie będzie 

realizować wnioski zgodnie z kolejnością ich wpłynięcia. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jego zdaniem należy pokryć koszty 

zdjęcia, a gmina powinna go zabrać. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że kwota 32 tys. zł 

wystarczy na zrealizowanie prawie wszystkich wniosków dotyczących tylko samego odbioru 

azbestu i to jest chyba dobra opcja, bo każde z rozwiązań będzie mniej lub bardziej dobre. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że on jest za opcją tylko samego odbioru. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że te osoby,  

które już zdjęły azbest musiały go gdzieś położyć i odpowiednio zabezpieczyć, więc 

teoretycznie im już nie przeszkadza, a gorzej będą mieli ci, którzy planowali zdjąć i czekają 

na jakieś wsparcie. Następnie zapytał, członków Komisji o to, kto jest za 1 opcją, czyli sam 

odbiór azbestu bez zdejmowania z dachu. Za  wyborem pierwszej opcji samego odbioru 

azbestu oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest potrzeba 

przygotowania Planu rewitalizacji Gminy Wiżajny jeżeli chcemy składać wnioski  

o dofinansowanie do lokalnych grup działania. Dodał, że koszt takiego dokumentu  

to 6 tys. zł brutto.  Dodał, że jest również temat projektu na plażę. Wyjaśnił, że ze wstępnych 

ustaleń projekt na plaże to koszt 30 tys. zł brutto i w to wchodzą wszystkie koszty,  

ale może być również taniej. Dodał, że widział projekt takiej plaży w Błaskowiźnie  

i jego koszt to 30 tys. zł brutto.  

Wójt Gminy powiedział, że koszt projektu zagospodarowania terenu przy szkole podstawowej 

to 24 tys. zł brutto. Dodał, że nabór wniosków z Lokalnej Grupy Działania ma być ogłoszony 

w czerwcu, ale na tą chwilę nie wiadomo nic o żadnych zasadach, wymaganiach,  

jak to będzie realizowane, czy będzie zaliczkowane, czy finansowane po zrealizowaniu. 

Zapytał, co z tych projektów ma robić. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za realizacją następujących projektów: 

1. festyn i dożynki, 

2. rozbiórka muru na stadionie, 

3. zagospodarowanie terenu przy hali sportowej i szkole podstawowej, 
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4. przygotowanie projektu na budowę plaży, 

5. przygotowanie planu rewitalizacji Gminy Wiżajny. 

Za realizacją powyższych projektów oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się 

nie było. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, co z tematem remontu 

budynku urzędu gminy. Dodał, że jego zdaniem radni powinni się na to zgodzić, a jeżeli nie, 

to on będzie miał mniej pracy i to też zaakceptuje. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jak był wcześniej rozmowa,  

to mówiono nam o tym, że będzie również piętro, a teraz okazuje się, że piętra nie będzie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie uda się zrobić 

piętra, gdyż będzie potrzebna winda lub jakaś platforma dla osób niepełnosprawnych. Dodał, 

że przy projekcie było bardzo dużo pracy i brak windy przechodzi w nadzorze budowlanym  

w Olecku, czy Ełku, ale w Suwałkach niestety już nie i musi być winda, jeżeli jest budynek 

piętrowy. 

Radny Pan Sławomir Przekop opuścił obrady 13
30

. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy na parterze będzie wystarczająca ilość 

pokoi, aby wszystkich pomieścić. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wszystko się zmieści.  

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że już raz była taka burzliwa dyskusja  

w sprawie OSP i świetlicy, teraz też taka jest, ale każdy zdecyduje za siebie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za budową urzędu. Za oddano 9 głosów, przeciw oddano 1 głos, 3 osoby wstrzymały 

się od głosu.  

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont przedstawiła proponowane zmiany: 

1. Zwiększono plan dochodów i wydatków o kwotę 129,- zł - dotacja na wypłaty 

zryczałtowanych dodatków energetycznych. 

2. Zwiększono plan dochodów o kwotę - 20 603,- zł dotacja związana z refundacją  wydatków 

dotyczących usuwania azbestu oraz wydatków o kwotę 31 809,- zł (refundacja wydatków  

w wysokości 11 206,- zł w 2017 roku). 

3. Ponadto zwiększono plan wydatków bieżących: 

   - na organizację festynu - 10 000,- zł, 

   - zakup oleju opałowego w gimnazjum - 32 000,- zł, 

   - zakup oleju napędowego na dowożenie uczniów - 10 000,- zł, 

   - opłaty za pobyt do końca br. podopiecznego w domu pomocy społecznej  w kwocie -  

14 350,- zł, 

   - wykonanie planu rewitalizacji - 6000,- zł, 

   - wykonanie ogrodzenia placu zabaw przy ośrodku zdrowia – 4 000,- zł, 

   - rozbiórka  ogrodzenia wokół stadionu - 7 965,- zł. 

4. Zwiększono plan wydatków inwestycyjnych: 

   - na modernizację drogi w miejscowości Ługiele - 331 820,- zł, 

   - modernizację i rozbudowę budynku urzędu gminy - 246 667,- zł, 

   - dotyczących wykonania dokumentacji technicznej na zagospodarowanie terenu  

przy SP i hali sportowej - 24 000,- zł, 

  - wykonanie dokumentacji technicznej  na budowę plaży przy brzegu jeziora Wiżajny  

w okolicach stadionu - 30 000,- zł.   

Na zwiększenie wydatków bieżących oraz na zwiększenie wydatków inwestycyjnych 

przeznacza się wolne środki z lat ubiegłych w kwocie - 348 676,- zł. 

Na wydatki inwestycyjne dotyczące między innymi modernizacji drogi w Ługielach  planuje 

się zaciągnięcie kredytu długoterminowego w wysokości - 379 332,- zł.  
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu. 

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2016-2027. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu.  

Za  pozytywną opinią projektu uchwały oddano 13 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Przewodniczący stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 

 

Do p-ktu 7 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Wiżajnach.  

 Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem i nie wnieśli żadnych pytań oraz 

uwag do sprawozdania. 

 Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie  

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie za 2015 rok. 

 Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem i nie wnieśli żadnych pytań  

oraz uwag do sprawozdania. 

 Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 9 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem i nie wnieśli żadnych pytań oraz 

uwag do sprawozdania. 

Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 10 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawozdanie z działalności Świetlicy Gminnej w Wiżajnach.  

 Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem i nie wnieśli żadnych pytań  

oraz uwag do sprawozdania. Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 11). 
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Do p-ktu 11 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Wiżajnach. 

 Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem i nie wnieśli żadnych pytań  

oraz uwag do sprawozdania. 

 Sprawozdanie w załączeniu (załącznik Nr 12). 

 

Do p-ktu 12 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Wiżajny. Następnie odczytał treść 

dokumentu (załącznik Nr 13) oraz pismo Pana Grzegorza Antoń (załącznik Nr 14) i poprosił 

o wyjaśnienie. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że wpłynęło pismo  

o udzielenie informacji o powierzchnię gruntów (załącznik Nr 15). Dodała, że Wójt Gminy 

odpowiedział na prośbę o udzielenie takiej informacji negatywnie (odpowiedź w załączeniu, 

załącznik Nr 16). 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy w umowie dzierżawy nie ma zapisu,  

że może działać w imieniu właściciela. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że mógłby, gdyby umowa została 

zawarta na podstawie innych przepisów prawa. Dodała, że podatek w tej sytuacji naliczany 

jest na właściciela gruntów, a nie na dzierżawcę. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za uznaniem tej skargi za bezzasadną. Za oddano 4 głosy 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Następnie zapytał o to, kto jest  

za pozytywnym zaopiniowaniem uchwały w sprawie skargi na działalność Wójta. Za oddano 

4 głosy głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

stwierdził, że uchwała została zaopiniowana pozytywnie. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 17). 

 

Do p-ktu 13 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. Następnie odczytał pismo ze Szpitala Wojewódzkiego w Suwałkach 

(załącznik Nr 18).  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nie wypada 

przekazywać jakiejś symbolicznej kwoty, a na przekazanie większych środków Gmina  

nie ma pieniędzy. 

 Członkowie Komisji uznali, że ze względu na szereg zaplanowanych inwestycji  

i napięty budżet nie są w stanie wygospodarować dodatkowych środków na udzielenia 

wsparcia dla szpitala. Stwierdzili, że będą mieli na uwadze potrzeby szpitala. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że zlecił wycięcie drzew przy 

tzw. bojni oraz przy budynku Urzędu Gminy. Dodał, że trzeba również zastanowić się nad 

ogrodzeniem placu zabaw przy przedszkolu.  

Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jeżeli chodzi o drogi, to może trzeba się 

zastanowić nad tym, aby zrobić to w takiej formie, jak byłą kiedyś wykonana droga na 

cmentarz. Stwierdził, że ta droga wytrzymała ileś lat i może należy szukać takiego 

rozwiązania i sprawdzić jak to wygląda cenowo i czy to się jeszcze robi. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby poruszyć 

temat służby zdrowia. Wyjaśnił, że spotkał się z Panią Golubiewską przed dzisiejszym 

posiedzeniem i prawdopodobnie będzie sama rezygnowała ze świadczenia usług medycznych 

w naszej gminie. Dodał, że czeka do końca miesiąca na naszą decyzję. Stwierdził,  

że jego zdaniem należy coś zmienić i prowadzi rozmowy z pewną osobą w sprawie opieki 

zdrowotnej w naszej gminie. Dodał, że rozmowy są trudne i zobaczymy co z tego wyniknie.  

Wyjaśnił, że w tej całej sprawie mieszkańcy również nie byli grzeczni i litościwi w stosunku 

do lekarza i Pani Golubiewskiej i ta niezdrowa sytuacja to również wina mieszkańców.  

Wójt Gminy zapytał, czy robimy zmianę i wypowiadamy umowę. Dodał, że może być 

sytuacja, że przez jakiś czas nie będzie opieki medycznej w naszej gminie, a raczej na pewno 

zniknął specjaliści. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że jeżeli chodzi o lekarza to on słyszał 

jak się on zwraca do ludzi i widział jego zachowanie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli chcemy tu kogoś 

przyciągnąć, to może należy zmniejszyć czynsz i doposażyć ten ośrodek, żeby znaleźć 

chętnego lekarza. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że już dawno temu mówił  

o doposażeniu ośrodka zdrowia, a Pan Wójt wtedy na to się nie zgadzał. Dodał, że cieszy się  

z tego, że Pan Wójt teraz zgadza się z jego propozycją. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że może trafić się jakiś 

lekarz, który nie będzie miał środków na start więc może należy kupić jakiś sprzęt i przekazać 

mu w użyczenie. Dodał, że jest taka osoba, podobno bardzo dobry lekaż, ale rozmowy są 

bardzo trudne, a ta osoba bardzo się wacha. Zapytał, czy będzie jakieś wsparcie ze strony 

gminy.  

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem jeżeli jest taka 

możliwość to można umorzyć czynsz w pierwszym roku. Dodał, że już dawno mówił o tym, 

że należy doposażyć nasz ośrodek zdrowia w sprzęt. Stwierdził, że na to trzeba znaleźć 

środki. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za rozwiązaniem umowy z Panią Golubiewską. Za oddano 13 głosów, głosów przeciw 

i wstrzymujących się nie było. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że w planie nie było przewidziane 

doposażenie ośrodka zdrowia więc te pieniądze będzie trzeba gdzieś zabrać.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy w poszukiwaniu nowego 

lekarza może mówić o zwolnieniu z czynszu na rok. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że szukamy lekarz i to Pan Wójt 

prowadzi rozmowy i negocjacje i co ustali to tak będzie, a w tedy będziemy musieli 

zrezygnować z jakiś projektów. Dodał, że nie ma co żałować Pani Golubiewskiej,  

bo swoje pieniądze na naszej gminie zarobiła, a nie było widać, żeby inwestowała w ośrodek 

zdrowia. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można zapomnieć  

o przeniesieniu Gimnazjum w inne miejsce.  

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on nadal czeka na 8 wywrotek żwiru 

w związku  z rajdem. Dodał, że w miejscowości Dziadówek i Antosin drogi po rajdzie nie 

zostały naprawione.  Stwierdził, że radni wydają pieniądze na festyn i dożynki, to powinni 

również znaleźć środki na 8 wywrotek żwiru. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on nie wyczaruje 

pieniędzy na remont dróg. Dodał, że ma 200 km dróg, a jak zaczęła się naprawa to jednego 

dnia miał 18 telefonów i każdy chciał, aby mu wyżwirować drogę. Powiedział, że pieniędzy 
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jest mało, a będzie jeszcze mniej, gdyż chce, aby materiał na drogi był jeszcze lepszy niż 

teraz, bo spotkał się z opinią, że obecnie sypany jest bardzo słaby żwir. Stwierdził, że chce 

uniknąć takiego gadania w związku z tym będzie używany lepszy, ale dużo droższy żwir. 

Dodał, że on nie wydaje sowich pieniędzy, tylko pieniądze publiczne i nie będzie już niczego 

zmieniał. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że Wójt wydaje pieniądze na budowę 

urzędu, a nie może  znaleźć środków 4 wywrotki żwiru.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że nadleśnictwo zrobiło 

fajną drogę w Popliniu i mają też zrobić drogę w Cisówku, ale chcą aby to Wójt wykonał 

dokumentację. Dodał, że jest tam 19 działek i na każdą trzeba uzyskać zgodę właściciela i jak 

tak się stanie, to nadleśnictwo wykona drogę. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski zapytał, czy Pan Wójt zgodził się na te 3 wywrotki 

żwiru w miejsca, które wskazał radny Szeraszewicz. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będą 3 wywrotki 

żwiru. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba zastanowić się 

nad drogami i może należy robić lepszą podbudowę, może z tzw. schetynówek będą jakieś 

środki na budowę dróg. Dodał, że jeżeli ministerstwo nie zmieni zasad ubiegania się  

o dofinansowanie, to nasza gmina nie ma szans na otrzymanie środków. 

Wójt Gminy powiedział, że koszt rozbiórki ogrodzenia na stadionie to kwota 6 tys. zł + VAT. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że dotarł na spotkanie 

projektant linii wodociągowej i chciałby teraz wyjaśnić wszystkie nieporozumienia. Dodał,  

że po wykonaniu ostatniego projektu na dokończenie wodociągowania gminy są 

niezadowolenia i pretensje i słusznie. Powiedział, że jedna pompownia to bubel, ale nic z tym 

nie można zrobić, bo to są środki unijne i przez 5 lat nie można z tym nic zrobić. Wyjaśnił,  

że lokalizacja tej pompowni jest nie dobra, bo na wejściu ciśnienie jest 6 atmosfer,  

a na wyjściu 7,2 atmosfery. Dodał, że nie możemy sobie poradzić z tym faktem.  

 Radny Pan Sławomir Przekop powiedział, że skoro nie ma winnych, to gdzie jest  

na to wszystko gwarancja. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że w przetargu 

podstawowym kryterium jest cena, a jak już się ktoś wygra, to ciężko coś później z tym 

zrobić, bo nie wiadomo, czy jest to dobry wykonawca, czy nie. 

 Konserwator Pan Stefan Balcer powiedział, że jego zdaniem było błędem to,  

że podczas projektowania nikt nie sprawdził ciśnienia. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że żadna z pomp  

nie ma wpływu na to, jakie jest ciśnienie w miejscowości Stankuny, bo tam zgłaszane były 

problemy z wodą. Stwierdził, że kiedy budowano linie wodociągowe nikt nie przewidział,  

że będą powstawały tak duże gospodarstwa rolne i że będzie tak duże zapotrzebowanie  

na wodę. Dodał, że nikt nie mógł przewidzieć, że projekt jest zły. Powiedział,  

że jest też pomysł, aby modernizować przepompownie ścieków i jego zdaniem należy  

to robić, ale na to również trzeba ogłosić konkurs. 

 Konserwator Pan Stefan Balcer powiedział, że większość przepompowni  

jest już zgniła. 

 

Na posiedzenie przybył Pan Jerzy Buczyński, Pan Jerzy, Pan Brodowski. 

 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że mamy pewne 

problemy z wodociągami i po tej modernizacji, która była wykonana system nie jest 
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doskonały, a jego zdaniem jest wadliwy. Dodał, że pompa w miejscowości Wiżajny,  

koło piekarni praktycznie nie pracuje. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że dwa lata temu były 

wykonane przedsięwzięcie związane z wodociągami. Powiedział, że okazało się, że występuję 

pewne problemy na sieci. Dodał, że problem może leżeć po stronie odpowiedniego 

wyregulowania ciśnienia, albo po stronie projektowej tej sieci. Stwierdził, że problem 

ciśnienia próbowano rozwiązać własnymi siłami i pompa w miejscowości Bolcie zaczęła 

pracować i chyba jest już delikatna poprawa. Stwierdził, że po ostatnich wynikach kontroli 

okazało się, że sytuacja nie jest tak dramatycznie zła, jak ją przedstawiano. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, co się dzieje z pompą  

w Wiżajnach. 

 Konserwator Pan Józef Klejmont powiedział, że ta pompa nie pracuje. 

 Konserwator Pan Stefan Balcer powiedział, że sytuacja jest taka, że woda na tłoczeniu 

ma ciśnienie większe o 1 atmosferę. 

 Pan Brodowski powiedział, że konfiguracja terenu t4ej gminy jest bardzo trudna  

i obecnie zostały naniesione parametry w odpowiednich programach i jego firma również 

szuka odpowiedniego rozwiązania. Dodał, że trzy pompownie zostały ustawione na trzech 

głównych liniach. Stwierdził, że jego zdaniem należy tak wyregulować ciśnienie pompy,  

aby ta woda wszędzie docierała. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski stwierdził, że skoro inwestor zlecił wykonanie 

dokumentacji, a później wykonał inwestycję zgodnie z dokumentacją i jest problem, to gdzie 

ma szukać błędu. Dodał, że może trzeba wstawić gdzieś reduktory ciśnień. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że z tego co rozumie, to Pan który robił 

projekt twierdzi, że wszystko zależy od odpowiedniego wyregulowania ciśnienia. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że w krytycznych 

warunkach suszy pobór wody wynosił 1000m
3
 wody na dobę, a stacja była wydolna  

i wody w studniach nie brakowało. Dodał, że normalnie pobór wynosił 400 m
3
. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że konserwatorzy otrzymywali zgłoszenia  

o tym, że są nieprawidłowości i cały czas jest coś regulowane, a sytuacja się powtarza. Dodał, 

że był projekt zostało zrealizowany, pieniądze zostały zapłacone, a coś nie działa. 

 Konserwator Pan Stefan Balcer zapytał, czemu przy projektowaniu nikt nie sprawdził 

ciśnienia w miejscach ustawienia pomp. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że trzeba ustalić jakieś 

wnioski, czy zostawiamy to i czekamy na to, czy coś się poprawi, czy dalej szukamy 

rozwiązania. 

 Pan Brodowski powiedział, że jego zdaniem należy regulować ciśnienie i cały czas 

obserwować linię i reagować na zmiany. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że wykonawca miał 

wyregulować sieć i to zrobił. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że on proponuje 

jeszcze spotkanie projektanta z wykonawcą w urzędzie i może wspólnie uda się znaleźć 

rozwiązanie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że prosi jeszcze  

Pana Brodowskiego, aby porozmawiał z konserwatorami o projekcie oczyszczalni ścieków. 

 Radca Prawny Pan Jerzy Lewczuk powiedział, że jeżeli gmina będzie chciała szukać 

odszkodowań i sprawa trafi do sądu, to biegły będzie musiał się wypowiedzieć na temat tego, 

co jest złe. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że rozmawiał z różnymi 

Wójtami i w czasie suszy wszyscy mieli problem z ciśnieniem w wodociągach. 
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 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że część hydrantów nie działa. 

 Radny Pan Andrzej Łanczkowski powiedział, że może to właśnie tu jest problem,  

że te hydranty w ogóle są, bo to niesprawiedliwe, że ktoś pobierał sobie wodę do swoich 

celów z hydrantu i za to nie płaci. Dodał, że jak kiedyś był radnym, to też był problem  

z hydrantami i próbowano różnych sposobów, aby go rozwiązać, łącznie z plombowanie 

hydrantów, a ludzie i tak z nich korzystali. Stwierdził, że może również w tym jest problem  

 

 

Do p-ktu 14 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Wniosków nie zgłoszono 

 

 

Do p-ktu 15 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. Następnie podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina  14
35

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

 

Przewodniczący posiedzenia 

 

/-/ Walenty Wałejko 

1.Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

 

        /-/ Andrzej Jacek Hołdyński 

 

 

 

2. Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

 

                          /-/ Teresa Kuźma 

 

 

 

3. Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

 

           /-/ Andrzej Łanczkowski 

 


